

ခေးပိုဒ်ခါဝ်, ဂဝ်.ငဝ်းသုဒ်,လီဂူဒ်းလိုင်တံး၊ လုမ်းသဘၤဝ လိုင်တံး ငလးဂေၤဂျုမ်းသးလင်းဂံးလင်းဆး  
လိုင်တံး

ဝခ်းထီ 30/03/2015

ဟိုဒ်ဂံးငါဒ်းမံ, - တုဂ်းယွဒ်းဂံးဂိုတ်းယိုတ်းဟံးယးယု, တွဒ်းခိုင်ငလးဟံးဂါဒ်းဟံ တာင်, ကခ်လိုင်  
တေသးခိုင် ငမးဆမ်.တူ

မိုဝ်းဆံ.ယု,တီးလုမ်းတိုင်,ဝုဒ်းဂူဒ်းတံး လီလတ်းပာင်သးလိုင်;ဟိုဒ်ဂံးငါဒ်းမံ, သေတုဂ်းယွဒ်းဂံးဂိုတ်းယိုတ်း  
ဟံးယးယု,တွဒ်းခိုင်ငလး ဟံးဂါဒ်းဟံးဟံးဟံး.ဂိုဒ်းဆမ်. ခိုင်ငမးဆမ်.တူ; ဂွပ်းတိုဂ်.မီးပာင်တိုဂ်း သိုဂ်းသိုဝ်  
မီးလွင်းတုမ်.တိုင်.တေ,ဟိုဒ်တိုဒ်းသဘၤဝငလးတိုင်,ဝုဒ်းဂူဒ်း ဂုာ်.ဂိုဒ်းသေ ကမ်,မီးလွင်း လိုင်လိုင် ကမ်,ဂုပ်.  
ထွမ်,ကပ်ဂါင်လိုင်ဂူဒ်းဝါဒ်းလိုင်တေလုးဟေးဂံး.လု.။

ဟိုဒ်ဂံးငါဒ်း "လီကွဒ်ဂါဒ်ဂိုတ်,ငမးဆမ်.တူ;" ဆံ.ပိုတ်,လါတ်;ငလးတိုဒ်းကမ်,မီးလွင်းလိုင်လိုင်  
(Transparency) ခိုင်ဟံးဂါဒ်တု,သးဟံးသီ,ကခ်ခိုင်ငမးဆမ်.တူ; (မာဒ်းဂုဝ်.တူဂ်.တဝတီ, ကမ်,ဆမ်  
မျိုတ်.ငင,။ ဂျုမ်းပး တင်းဟံး ငယးယု,ကမ်မီးဝံ.သေ ဟံးမံ,သီ,ကခ်ဆံ.တိုဒ်းတေဂိုတ်းပိတ်;သံးမး  
ဆမ်.တူ; ကခ်လိုင်လိုင် ခိုင်လိုင်တံး ငမးဆိုင်;ဆမ်.ခိုင်;တိုဒ်းတေတုမ်.တိုင်.ပိုင်ယုင်.သးသတ်းဆမ်.  
ငလး လိုင်.ဟုဒ်း တာင်,လိုင် ဂျုမ်းတင်း လါတ်;ပာင်ဂူဒ်းမိုင်းဆပ်.ဂိုင် ဂျုပ်မိုဒ်, လိုင်ပိုင်;ကိုင်ငမးဆမ်.ဆမ်.  
တင်းပိုဂ်းယု,ယဝ်.။

ဟံးယးယု, တွဒ်းခိုင်ကခ်ခွမ်ပဆီ ငမး, သဝိတ်းလလီဆမ်. ဂျိုဝ်းမဆမ် ငလး ဂျုပာဒ်း ခပ်ခပ်ဂျုမ်းလွမ်း  
ဆမ်. ပီဆ်ကခ်ခိုပ်;ဆးလိုင်ပိုဒ်းသေ ကာဒ်းဂုယဝ်.တူဒ်းခိုင်ပီ 2018။ ဟံးကခ်ဆံ.တင်းယု,ဝံ. ခိုင်ငလးဝိုင်  
ရွှ်းငမး၊ ကာင်,ဂိုပ်းဆမ်.မဆ်းတေယိုင်;ခိုဒ်းမွဂ်; 60 ဂီလုင်းမိတ်း၊ တေထုမ်;ပိတ်;ဝါဒ်းတု;လိုင် ဝါဒ်းတံး  
ကခ် ဂိုဒ်းမာဂ်;မီးလီငလးမီးဂျုပ်ဂူဒ်းမွဂ်; 500၊ ဝါဒ်းဆံ.လိုင်လိုင်ယွဒ်းဂါဒ်းဟံး,သွမ်;မာဂ်,ကူဝ်; မာဂ်,ဝါဒ်  
သေ ကာင်,ဂိုပ်းဆမ်.ယင်းတေထုမ်;ပးဝိုင်သီ,ပေ.ပီဆ်ပွတ်းပီဆ်တွဒ်း။ ဟံးဆံ.တင်းသုင်မဆ်းတေမီး 102  
မိတ်း သေ ဟံးဆံ.တေဂိုတ်,ကွဂ်,ဂိုဒ်းဟံးဟံး.ထိုင် 308 မီးဂးဝတ်းယု,ယဝ်.။

ဟွင်းတေတေ,ဂေ,သးဆမ်. ဂူဒ်းဝါဒ်းတု;လိုင်တိုဒ်းကမ်,လီဂုပ်.ဂျု.သေကမ်,မီးဟံးတိုင်,ပာင်, ကပ်  
တင်းဂုဒ်ထိုင်သင်ငလးခပ်တိုဒ်းသးဆမ်.လွင်းတု,တေလီ;ခါ.ဝါဒ်းဆမ်.ယု,ယဝ်.။ မိုဝ်းဝခ်းထီ  
23/02/2016 ဆမ်. ဂူဒ်းဝါဒ်းတု;လိုင် 200 ပံးလီ;တံးလိုင်;လုင်းလံးမိုဝ်းသေ ယိုဒ်းတိုင်,ထိုင်ဟွင်းတံးဆမ်/  
တံးဆမ်;ဟွင်း သီ,ပေ. လံးမမ်းကွင်, ဂုးလွံးထီမ်ဂိုတ်,ငမးဂု.ဂင်းဆင်,ဂျိုဝ်တေကမ်,လီ;ခါ.ဝါဒ်း။

